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Särskilt uttalande från styrelseledamoten Georgios Tsiroyannis (V). Se ärende 7. 

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutade följande: 

 

1. Inriktningen för nybyggnation inom detaljplaneområdet Allgunnen  

som omfattar ca 180 lägenheter, en integrerad förskola med fyra avdelningar, samt lokaler 

till en total  investeringsutgift om 623 mnkr inkl. moms godkänns.  

 

2. Styrelsen uppdrar åt bolaget att underställa beslutet till koncernstyrelsen och 

kommunfullmäktige för godkännande. 

 

3. VD får i uppdrag att, under förutsättning att kommunfullmäktiges godkännande av 

projektbeslutet, teckna erforderliga avtal rörande fortsatt projektering fram till 

genomförandebeslut.  

 

4. Beslutet i ärendet justeras omedelbart 

  

§ 9 Inriktningsbeslut Konstgjutaren 

 

VD hänvisade till ärende 7. 

 

Särskilt uttalande från styrelseledamoten Georgios Tsiroyannis (V). Se ärende 7. 

 

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutade följande: 

 

1. Inriktningen för nybyggnation inom detaljplaneområdet Konstgjutarvägen  

som omfattar ca 100 lägenheter, en integrerad förskola med fyra avdelningar, samt 

lokaler, till en total  investeringsutgift om 350 mnkr inkl. moms godkänns.  

 

2. Styrelsen uppdrar åt bolaget att underställa beslutet till koncernstyrelsen och 

kommunfullmäktige för godkännande. 

 

3. VD får i uppdrag att, under förutsättning att kommunfullmäktiges godkännande av 

projektbeslutet, teckna erforderliga avtal rörande fortsatt projektering fram till 

genomförandebeslut.  

 

4. Beslutet i ärendet justeras omedelbart. 

 

§ 10 Fusion mellan dotterbolagen 

 

VD hänvisade till ärende 10. 

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutade följande: 

 

1. Godkänna förslag till beslut att fusionera in de helägda aktiebolagen Bostads AB 

Hammarbygård och Anser AB i AB Stockholmshem. 
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2. Styrelsen uppdrar åt bolaget att underställa beslutet till koncernstyrelsen och 

Kommunfullmäktige för godkännande. 

 

3. Beslutet i ärendet justeras omedelbart 

 

§ 11 VD informerar 

Vd informerade kortfattat om de inriktningar som bolaget arbetar med under hösten med 

anledning på kommande förändringar i att fokusera verksamheten, med fokus på ökad 

produktivitet och minskade administrativa kostnader i bolaget. Samtidigt ska bolaget fortsätta med 

arbetet för att uppnå klimatneutralitet 2030 och vara en aktiv part i att utveckla våra 

bostadsområden på ett hållbart sätt.  

För att förbättra tempot i nyproduktion kommer fokus särskilt ligga på att utveckla samarbeten 

med Stadsbyggnadskontoret och Exploateringskontoret för att få fram de planer som bolaget 

arbetar med.  

 

Patrik Andersson och Linus Johansson redogjorde för arbetet med tillfälliga bostäder och hur 

arbetet fortlöper.  

§ 12 Övriga frågor 

Inga övriga frågor 

 

  


